



YaraBela[®]

SULFAN 24-0-0

plus 6% S

BULK/VRAC

EN	
Guaranteed Minimum Analysis	
Total Nitrogen (N)	24%
12.0% Ammoniacal Nitrogen	
12.0% Nitrate Nitrogen	
Calcium (Ca)	7.6%
Sulfur (S)	6%

Guarantees based on Ammonium Nitrate, Dolomite, and Calcium Sulfate Anhydrite.

There are no implied warranties of merchantability or fitness with respect to these products, nor are there any expressed warranties other than as may be contained in any guaranteed analysis that may accompany the product. Buyer assumes all risk to person and property in the use, handling or storage of the product. Seller's liability is limited to the full amount of the purchase price, with the waiver of any incidental or consequential damages being an expressed provision of this sale.

Use in accordance with recommendations of a qualified individual or institution such as, but not limited to, a certified crop advisor, agronomist, university crop extension publication, or apply according to recommendations in your approved nutrient management plan.

CAUTION: MINERAL FERTILIZERS ARE INORGANIC SALTS OR MIXTURES OF SALTS. BY THEIR NATURE, FERTILIZER SALTS MAY BE IRRITATING TO THE SKIN AND EYES. PRECAUTIONS SHOULD BE TAKEN TO PREVENT EYE CONTACT AND MINIMIZE SKIN CONTACT. FERTILIZER DUSTS ARE CONSIDERED NUISANCE-TYPE DUSTS. INHALATION OF NUISANCE DUSTS MAY INDUCE OR AGGRAVATE RESPIRATORY DISCOMFORT. USE A PROPERLY FITTED, PARTICULATE FILTER RESPIRATOR COMPLYING WITH AN APPROVED STANDARD IF A RISK ASSESSMENT INDICATES THIS IS NECESSARY. RESPIRATOR SELECTION MUST BE BASED ON KNOWN OR ANTICIPATED EXPOSURE LEVELS, THE HAZARDS OF THE PRODUCT AND THE SAFE WORKING LIMITS OF THE SELECTED RESPIRATOR.

Quantity: See weight certificate

FR	
Analyse minimum garantie :	
Azote total (N)	24,0 %
12,0 % azote ammoniacal	
12,0 % azote nitrite	
Calcium (Ca)	7,6 %
Sulfure (S)	6,0 %

Les garanties sont fondées sur le nitrate ammoniacal, la dolomite, le sulfate de calcium et anhydrite.

Il n'y a aucune garantie implicite de qualité marchande ou d'adaptabilité concernant ces produits, non plus qu'il y a toutes garanties explicites autres que celle qui peut accompagner le produit. L'acheteur assume tous les risques envers les personnes et la propriété reliés à l'utilisation, à la manutention ou à l'entreposage de ce produit. La responsabilité du vendeur se limite au montant total du prix d'achat avec renonciation pour tous dommages accidentels ou corrélatifs étant une clause explicite de cette vente.

Utiliser conformément aux recommandations d'une personne qualifiée ou d'un établissement tel que, mais non limité à, un conseiller agréé en cultures, un agronome, une publication universitaire de vulgarisation relative aux cultures, ou appliquer selon les recommandations de votre plan de fertilisation approuvé.

AVERTISSEMENT : LES ENGRAIS MINÉRAUX SONT DES SELS INORGANIQUES OU DES MÉLANGES DE SELS. DE PAR LEUR NATURE, LES SELS DES ENGRAIS MINÉRAUX PEUVENT ÊTRE IRRITANTS POUR LA PEAU ET LES YEUX. IL FAUDRAIT PRENDRE DES PRÉCAUTIONS POUR PRÉVENIR LE CONTACT AVEC LES YEUX ET MINIMISER LE CONTACT AVEC LA PEAU. LES POUSSIÈRES D'ENGRAIS MINÉRAUX SONT CONSIDÉRÉES COMME DES POUSSIÈRES NUISIBLES. L'INHALATION DE POUSSIÈRES NUISIBLES PEUT PROVOQUER OU AGGRAVER UN INCONFORT RESPIRATOIRE. DES RESPIRATEURS ANTIPOUSSIÈRES DEVRAIENT ÊTRE UTILISÉS EN PRÉSENCE DE POUSSIÈRES D'ENGRAIS MINÉRAUX. SI UNE ÉVALUATION DU RISQUE INDIQUE QU'ILS SONT NÉCESSAIRES, ILS DEVRAIENT ÊTRE BIEN AJUSTÉS ET SATISFAIRE AUX NORMES APPROUVÉES. LORSQUE DES ENGRAIS SONT MANUTENTIONNÉS EN MILIEUX FERMÉS, UNE VENTILATION ADÉQUATE DEVRAIT ÊTRE UTILISÉE POUR ÉLIMINER LA POUSSIÈRE.

Quantité : Voir le certificat de poids

Guaranteed by/Garantie par :
Yara Canada Inc.
1874 Scarth Street
Suite 1800
Regina, Saskatchewan S4P 4B3
Canada

For Yara International ASA, Norway

Product of/Produit de Germany

Questions/Information

**Customer Service:
1-888-968-8666**

Pour information sur le produit et questions sur la sécurité :

**Service à la clientèle :
1-888-968-8666**